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-Veikko Rantala ehdotti, että nuorisovaltuuston huppareiden 
hankkiminen ei olisi järkevää. Perusteluna koska kausi on loppumassa 

-Einar Vahla puolsi uusien huppareiden hankkimista 

-Esiteltiin uusia vaihtoehtoja uudeksi nuorisovaltuuston logoksi. 

-Einar Vahla esitti huolen liikuntapaikkojen tilasta, kuten uimahallien 
määrästä ja jäähallien aukioloista. Niko Varelius kommentoi, että kaikkia 
liikuntapaikkoja ei kuuluisi keskittää Kouvolan keskustan alueelle. Panu 
Räty puoltaa Vareliuksen kommenttia.     

____________  


